

rumah hiasan logam tembaga lilin balang

Product Details

Nombor item.	SGYB17031305
Bahan	Logam
Kraf	rumah hiasan logam tembaga lilin balang
Masa sampel	1. 5 hari jika terdapat bentuk dan saiz seramik 2. 15 hari, jika anda memerlukan bentuk baru dan saiz seramik
Kapasiti Produk	500,000 ~ 1,000,000 keping sebulan
Ciri-ciri produk	1. balang lilin tembaga logam 2. Sesuai untuk digunakan di hotel, rumah, dll. 3. Ini mesra alam. 4. Bertemu ujian ASTM

More Details

Masa penghantaran	1. Dalam tempoh 35 hari selepas sampel dan teratur disahkan. 2. Dengan 7 hari jika kita mempunyai barangan dalam stok
Terma Pembayaran	1. Deposit 30% oleh T / T terlebih dahulu, baki selepas menunjukkan salinan B / L 2. L / C, Escrow, T / T dan Western Union boleh diterima, tetapi negara-negara yang berbeza istilah pembayaran yang berbeza.
Cara pembungkusan & Penghantaran	X port dengan pembahagi telur 2. Melalui laut, melalui udara, melalui ekspres dan ejen penghantaran boleh diterima sebagai keperluan anda.

Apa yang boleh kita lakukan untuk anda

1. Pelbagai reka bentuk dan saiz untuk pemilihan
2. Mana-mana warna dicat, sejuk, elektroplating, pemotong pemprosesan model laser
3. Pakej istimewa sebagai filem mengecut, kotak hadiah warna, kotak hadiah putih, dll.
4. Kami adalah eksklusif pekerja untuk kawalan kualiti untuk menjanjikan kualiti.
5. Kami mempunyai bengkel profesional dan gudang untuk memastikan masa penghantaran



More Product Pictures














[Similar Products Link](#)



Pemegang kandar seramik borong



Pemegang lampu teh seramik berongga



Pemegang candle votif berwarna



Office & Sample Room

[Shenzhen Sunny Glassware Co.,Ltd](#) ditubuhkan pada tahun 1992. Kami telah berada di kawasan industri ini selama lebih daripada 20 tahun, sebagai pengeluar profesional, kami pakar dalam mereka bentuk barangan kaca, pembuatan glassware serta mengeksport. Barisan produk kami terdiri daripada buatan tangan ke mesin yang dibuat. Kami sudah menghasilkan produk yang banyak seperti [tumbuk kaca](#), [kaca borosilicate](#), [kaca tembakan](#), [pasu](#), [mangkuk](#), [pemegang lilin](#), [stemware](#), [abu](#), [tabkeware](#), [kaca driking](#), dan lain-lain. semua kaca guna harian, secara keseluruhan terdapat lebih daripada 4,000 gaya yang berbeza. Kami mempunyai pasukan reka bentuk yang sangat baik untuk penciptaan produk yang inovatif dan air mata QC yang ketat untuk jaminan kualiti. Pelayan OEM /ODM juga disokong.





Untuk maklumat lanjut [pemegang lilin logam](http://www.okcandle.com/) atau sebarang perisian kaca, sila layari laman web kami: <http://www.okcandle.com/>
Atau, boleh membantu anda mengetahui lebih lanjut tentang kami: [Soalan lazim](#)